
SAK 5 b. 
Møte med NTE/NVE om situasjon med adkomst demning 

 
Fremmet av: 
S"g Malmo 
 
Bakgrunn for forslag: 
 
Etter at dammen ble renovert ble den gamle gangveien over overløpet revet, den er 
blitt erstattet med trapp før overløpet. Ved høy vannstand i Holden har vi ikke 
mulighet for å passere på nersia av dammen, når vannet flommer over veien 
(5.11.24-17.11.24-27.12.24 og 18.01.25). Ved flere anledninger har veien blitt borte. 
 
Det er et problem ved islegging og dårlig is da vi bruker denne ruta 
for å komme oss til hyttene. Turgåere er avskåret fra å bruke både Kinkjerklompen 
og Sandvassheia.. 
 
Etter siste storm gikk det ei uke før vi kom oss utover for å sjekke hytter på 
Spillernytangen. Dette på grunn av mye vann over veien, som var mer eller mindre 
borte. NTE driver mye lapping, det ble gjort høsten 24. Ved første flom ble grusen 
ført på elva. Det er i dag 109 hytter som er berørt av dette fra Dammen til Musvågen.  
 
Det finnes alternative ruter ja. Slik som via Kjåppån, Stordalen, Grunntjønna. 
En kan også gå via Ner Silderen og Andor, men det blir lange omveier. Finner ikke 
noe som er beskrevet i eventuelle forhandlinger om løsning av dette mellom Holden 
hytteeierforening og NTE før eller etter dammen ble renovert. 
 
Forslag fra medlem: 
 
Holden Hytteeierforening tar kontakt med beslutning ansvarlig i NTE og NVE for et 
møte og befaring, dette ved Holden for å finne en løsning. 
 
 
Inns5lling 5l årsmøtet fra styret i HHF: 
 
Årsmøtet ber styret i HHF ta kontakt med bruksberettigede og grunneier for å prøve å 
få til et felles møte med NTE og NVE med eventuell befaring. 


